
Školní fórum 

V úterý 3.5. proběhlo na naší škole první školní fórum. Nejen členové 

školního parlamentu, ale i zástupci z řad ostatních žáků zde měli možnost 

zhodnotit, co se jim na naší škole a městě líbí, anebo co by chtěli naopak 

zlepšit či změnit. Padaly různé nápadité návrhy, jejichž uskutečnitelnost  

s žáky probírala za školu paní zástupkyně ředitele Mgr. Petra Černochová,  

za město pak pan místostarosta David Herzán. Mezi návrhy na zlepšení 

týkající se školy se objevovala například pestrost stravy v jídelně nebo i to, že 

na některých toaletách není zamykání. Co se týče města, v řešení bude 

nakládání se zachycenou dešťovou 

vodou, větší množství odpadkových 

košů a různé další poznatky. Za rok se 

na dalším školním fóru dozvíme, co 

bylo možné splnit, případně jak už se 

jednotlivé návrhy posunuly.  

 


